
Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 2011-10-04 klockan 19, IOGT-
lokalen

Närvarande: Jan Åkerström, Christer Nilsson, Anna Lundström, Grop Anette Hindén, Maria 
Svensson, Erika Persson och Camilla Ryttar

§1. Mötet öppnades.

§2. Hamburgerförsäljningen på hemvändardagen gick plus, 33 barkbåtar ställde upp i 
racet.

§3. CD-skivorna med tidningsurklippen är klara. Annons skall sättas in i FlodaBladet om 
försäljning till självkostnadspris.

§4. Julmarknad 26/11: Anna sköter bokning av bord och pratar med Kyrkliga syföreningen 
om kaffeservering. Godispåsar till barnen ska beställas, tomte bokas samt ev 
underhållning.

§5. Nya skyltar till infartsskylten: bank, livsmedel, bensin, ATG, restauranger, B&B, 
vandrarhem, offentlig toalett. Inga företagsnamn utan bara info om vad som finns.

§6. Vi medverkar i kommunens medborgarträff den 20 oktober i IOGT tillsammans med 
Dala-Floda Intresseförening.

§7. Dirttrack (cykelbana) föreslogs kombineras med en lekpark i anslutning till boulebanan 
bakom Tempo.

§8. Det ligger ett förslag att flytta distrikssköterskemottagningen till Dala-Floda i befintliga 
lokaler. Frågan lyfts på medborgarmötet.

§9. Det ligger ett förslag om att stänga båda återvinningsstationerna och bygga en ny i 
Mockfjärd. Frågan lyfts på medborgarmötet.

§10. Bortforsling av ris efter röjningen kommer att ske efter älgjakten.

§11. Nästa möte: 7 november kl 19 i IOGT.

§12. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Maria Svensson


